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Geachte heer Bastiaans, 

Op 24 augustus 2022 ontvingen wij uw brief met vragen (artikel 44 Reglement van Orde) 
over het onderwerp 'Personeelsgebrek bij de politie'. U verwijst hierbij naar een landelijke 
berichtgeving over een generiek beeld, niet specifiek gericht op de gemeente Venlo. 
In deze brief beantwoorden wij uw vragen. Omwille van de context, laten we de vragen en de 
beantwoording voorafgaan door de inleiding in uw brief 

"Onlangs berichte de media dat door personeelsgebrek aangiftes door burgers bij de Politie 
niet of nauwelijks in behandeling worden genomen. De WD-fractie vind dat onaanvaardbaar 
en zien hier graag met spoed een verbetering van de huidige situatie. Een oplossing zou, 
naar voorbeeld van Eindhoven, kunnen zijn het koppelen van agenten aan Boa's. Boa's 
kunnen aangiftes opnemen en zo neemt de werkdruk bij de Politie voor het opnemen en 
verwerken van aangiftes af waardoor de burger zich gehoord en begrepen voelt". 

Vraag 1 
Kan het college inzichtelijk maken hoeveel en welk soort aangiftes niet in behandeling 
worden genomen? 

Vraag 2 
Wanneer is het college hierover geïnformeerd? 

Vraag 3 
Waarom is de raad hierover niet actief geïnformeerd middels een raadsinformatiebrief? 
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Antwoord vraag 1t/m 3 
Ondanks het feit dat er bij de politie nu en in de komende jaren sprake is en zal zijn van 
personeelskrapte, geeft het basisteam Venlo-Beesel van de politie aan dat de 
basispolitiezorg en de noodhulp gegarandeerd zijn en blijven. Daar hoort bij dat alle 
aangiften door de politie worden opgenomen. 
Voorts geeft politie Venlo-Beesel aan, dat op basis van vastgestelde prioriteiten én op basis 
van beoordeling van de zaak in kwestie op haalbaarheid en kans van slagen, besloten wordt 
of aangiftes opgepakt en onderzocht worden. Dit betreft regulier beleid en staat volkomen los 
van personeelskrapte. Het heeft uitsluitend te maken met de kans op het aanhouden van 
een dader en genoegdoening voor het slachtoffer. 
Omdat dit conform regulier beleid is, is er voor de politie geen aanleiding geweest om ons 
hierover te informeren en is er voor ons geen aanleiding geweest om de raad te informeren. 

Vraag 4 
Is met deze onderbezetting bij de Politie en het niet of nauwelijks opnemen van aangiftes het 
algemene veiligheidsgevoel van de burgers te kort gedaan? 

Antwoord vraag 4 
Zoals in de vorige beantwoording aangegeven is er geen sprake van niet of nauwelijks 
opnemen van aangiften. 
Of de onderbezetting bij de politie leidt tot een verlaagd veiligheidsgevoel kan niet 
vastgesteld worden. Wel kan worden aangegeven dat op basis van de Veiligheidsmonitor 
2021 (CBS) ruim 65% van de ondervraagden in Venlo tevreden is over het aangifte doen bij 
de politie in Venlo, daar waar dat in Nederland gemiddeld 62% is. Ook zien we in de 
metingen 2019 en 2021 van de Veiligheidsmonitor een stijgende lijn voor wat betreft het 
rapportcijfer dat inwoners geven voor veiligheid in Venlo. 

Vraag 5 
Bent u het met de VVD-fractie eens dat aanpak volgens het 'Eindhovense model' zoals 
boven omschreven een oplossing zou kunnen zijn en zo ja op welke termijn kan dat uitgerold 
worden? Bent u bereid dit met de eenheid Limburg-noord te bespreken? Als u beide vragen 
met 'nee' beantwoord, graag aangeven waarom niet. 

Antwoord vraag 5 
Gemeentelijke Boa's (domein 1 en/of 2) zijn niet bevoegd om aangiften namens de politie op 
te nemen. Ook niet in Eindhoven. 
Bij de service- en intakebalie van de politie zijn (niet gemeentelijke) Boa's werkzaam (domein 
6) die hiertoe wel bevoegd zijn en dit ook doen. 
De Boa's van gemeente Venlo zijn een belangrijke samenwerkingspartner voor de politie. 
Niet alleen treden zij op bij overtredingen die overlast veroorzaken, maar is er structureel 
overleg tussen de gemeentelijke coördinator van de Boa's en de politie over het 
optimaliseren van de onderlinge samenwerking teneinde de leefbaarheid en de openbare 
orde en veiligheid in Venlo zo goed mogelijk te dienen. 
Tenslotte, verwacht kan worden dat naar aanleiding van de herijking van het Boa-bestel 
(ministerie van Justitie en Veiligheid, Voortgangsbrief Boa's, november 2021 
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2021/11/12/tk-voortgangsbrief-boa-s 
november-2021), Boa's de bevoegdheid gaan krijgen om ten aanzien van meer feiten 
handhavend kunnen optreden, daar waar tot op heden alleen de politie toe bevoegd is. 
In de verkenning op dit thema is gemeente Venlo een van de voortrekkers in Nederland 
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